
 
 
Geacht college,
 
Titel: Fractie Wij. Rijswijk - Vragen over de communicatie naar inwoners omtrent de 
energietransitie

Nog altijd is er veel onduidelijk omtrent de energietransitie voor Rijswijk. Wij. Rijswijk is 
benieuwd hoe het staat met de energievisie en waar Rijswijkers terecht kunnen wanneer ze 
willen verduurzamen. Want op het gebied van wonen: (*quote van de website) "De gemeente 
Rijswijk maakt zich sterk voor allerlei onderwerpen. Daarbij kunt u denken aan meer huur- en 
koopwoningen, en aan betaalbaar wonen. Maar ook wonen in een duurzaam Rijswijk is een 
speerpunt, net zoals aandacht voor kwetsbare groepen op de woningmarkt. Door het stellen 
van streefdoelen willen we ervoor zorgen dat het wonen in Rijswijk van een hoog niveau is 
en blijft." N.a.v. verschillende gesprekken met Rijswijkers blijkt dat er behoefte bestaat aan 
meer open communicatie zodat duidelijker wordt waar Rijswijkers aan toe zijn. Of ze actie 
moeten ondernemen of juist niet en, indien ze actie willen ondernemen, wat dan de juiste 
acties zijn.

Vragen:
1. Wat zijn de uitkomsten van de huidige onderzoeken naar alternatieven voor gas, voor 

Rijswijkers? 
2. Welke plannen en onderzoeken hebben plaatsgevonden in de omliggende 

gemeenten en waar ziet gemeente Rijswijk de mogelijkheid om aan te sluiten? 
3. Welk advies kan de gemeente geven aan inwoners die hun huis van het gas af 

willen/willen verduurzamen?
4. Waar kunnen Rijswijkers terecht voor informatie, hulp en advies als ze hun eigen huis 

willen verduurzamen? (Vanuit de gemeente, welke mogelijkheden zijn er, regelingen, 
bestaande initiatieven,...) 

5. Op de website van Rijswijk prijken nog altijd de 'Global Goals'. Gaat/Kan/Wil Rijswijk 
deze doelen nog halen? Zo ja, hoe gaan we dat doen? Zo nee, wat komt ervoor in de 
plaats?
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